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Председник Александар 
Вучић присуствовао је зва-
ничном испраћају првог 
лета националне авио-ком-
паније „Ер Србија“ за Чика-
го са Аеродрома „Никола 

Тесла“. Летови за Чикаго, 
који су обновљени после 
више од 30 година, до 12. 
јула биће средом и субо-
том, а од тог датума и поне-
дељком.

аеродром „НикоЛа тесЛа”

директаН Лет од 
БеоГрада до ЧикаГа

„Београд једино место, а „Ер Србија” 
једина компанија у региону са којом 
можете да летите у Њујорк и Чикаго. Ове 
авио линије повезују Србе и Србе, нашу 
огромну дијаспору у САД и Канади, али и 
наш и амерички народ. Честитам свима који 
су у овоме учествовали, а путницима желим 
срећан и удобан лет”!

У Смедереву је одржан приказ нере-
гистрованог оружја, муниције и минско-
експлозивних средстава, које су од 8. маја 
грађани предавали полицијским станица-
ма. Највише оружја прикупљено је у Бео-
граду, а пропорционално броју становни-

ка највише је прикупљено у Новом Саду, 
Шапцу и Сремској Митровици. До 8. јуна 
грађани могу оружје да предају без икак-
ве одговорности, а после 8. јуна важе нове, 
велике казне за поседовање нелегалног 
оружја.

„Много хвала људима на посвећености и одговорности. Ово кад 
погледате, видите колико смо сада безбеднији, сигурнији. Добар 
део тога послаћемо у „Заставу“ да се прави ново оружје, а 
минско-експлозивна средства у Техничко-ремонтни центар 
Крагујевац. Кажу, не испаљује пиштољ метак већ човек, али ако нема 
пиштољ, зло у глави не може да нашкоди”.

посЛе две масовНе пуЦЊаве и НезапамћеНе траГедије у оШ „вЛадисЛав 
риБНикар“ и у мЛадеНовЦу, председНик аЛексаНдар вуЧић Најавио је 

драстиЧНо пооШтраваЊе правиЛа за поседоваЊе оружја

до сад НајуспеШНија акЦија 
предаје оружја

ПрЕДСЕДниК АлЕКСАнДАр ВуЧић и АМБАСАДОр САД 
КриСТОфЕр Хил нА СВЕЧАнОМ ПрЕСЕцАЊу ВрПцЕ нА 

АЕрОДрОМу „ниКОлА ТЕСлА“

ПрЕДСЕДниК АлЕКСАнДАр ВуЧић и МиниСТАр 
БрАТиСлАВ ГАшић ОБишли Су у СМЕДЕрЕВу 

ПриКАЗ ПрЕДАТОГ нЕлЕГАлнОГ ОружјА
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KраГујеваЦ, 27. мај

Током маја месеца, Срп-
ска напредна странка 

добила је значајна поја-
чања. Наиме, приступни-

цу странци потписали су 
наш прослављени тенисер 
Јанко Типсаревић, а одмах 
за њим и славни кошар-

каши Дејан Томашевић и 
Ратко Раша Радовановић. 
Добродошлицу у СНС по-
родицу, нашим истакну-

тим спортистима пожелео 
је председник Извршног 
одбора СНС Дарко Гли-
шић.

типсаревић, томашевић и радовановић приступили сНс-у

с е д Н и Ц а  в а Н р е д Н е  с к у п Ш т и Н е  с р п с к е  Н а п р е д Н е  с т р а Н к е

вуЧић предЛожио вуЧевића за НовоГ председНика сНс
„Ова странка је уз, моју децу, мој живот и ову 
странку, вас, никада док сам жив нећу напустити. 
Мислим да је потребан другачији приступ за 
обједињавања оних који желе успешну Србију која ће 
бринути о својим грађанима. Сећам се када је мени 
Томислав предавао палицу за странку, а сада сам ја 
у тој позицији, као што ће неко то бити сутра. То су 
нормалне ствари у политици. Поносан сам што сам 
водио странку све ово време”. 

Александар Вучић

миЛоШ вуЧевић:

верујем да ћемо 
Бити достојНи 
изазова и свесНи 
одГоворНости

Српска напредна странка одржала је седницу 
ванредне Скупштине у Крагујевцу на којој је, на 
предлог досадашњег председника Александра 

Вучића, потпредседник Главног одбора СНС 
Милош Вучевић изабран за новог председника 
странке.

„желим да се захвалим на 
кандидатури и избору за 
председника странке. Велико 
хвала досадашњем 
председнику на сјајном вођењу 
странке. имаћу велику 
предност у политици, јер имам 
таквог политичара какав је 
Александар Вучић покрај себе. 
Она тежа околност је да то није 
лако очувати и унапредити 
и ићи даље. Верујем да ћемо 
заједно, тимски, руководство 
странке, бити достојни тог 
изазова и свесни тих 
одговорности”, 
поручио је Вучевић.

Новоизабрани председник СНС Милош 
Вучевић обратио се новинарима, након се-
днице Скупштине, и захвалио се свим деле-
гатима и председнику Вучићу.
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БеоГрад Највећи скуп у модерНој историји државе

Скуп „Србија наде“, највећи и најмсовнији скуп у мо-
дерној историји Србије, који је организовала Срп-

ска напредна странка, окупио је у Београду 26. маја 
2023. године више од 210.000 људи из свих делова 
земље и из региона. Скуп је почео минутом ћутања за 
све жртве насиља, а затим је настављен говорима го-
ворника који су слали поруке мира и позивали на је-
динство.

Специјални гост био је министар спољних послова 
Мађарске Петер Сијарто, а поред њега, говорили су и 
тенисер Јанко Типсаревић, повратница из Холандије Са-

бина Шебо Јуховић, председник Републике Српске Мило-
рад Додик, један од лидера коалиције за будућност Црне 
Горе Милан Кнежевић, председник СПС-а Ивица Дачић, 
глумац Лазар Ристовски и мајка детета оболелог од ретке 
болести Мина Мијаиловић.

Окупљање је завршено песмом „Ово је Србија“ и зах-
валницом председника Александра Вучића грађанима 
који су дошли у великом броју и који су сатима стајали на 
јакој киши. Председник Вучић поручио је да је поносан на 
то што су људи дошли да искажу пијетет и покажу веру и 
љубав према Србији.

БорБа за НормаЛНу и пристојНу срБију

„Бескрајно Вам хВала што сте у оВоликом Броју 
дошли, што Вас киша није отерала одаВде, 
колико сте упорни и спремни да се Борите за 
нормалну и пристојну срБију, молим Вас да сВи 
спустите застаВе и транспаренте, да погнемо 
глаВе и да минутом ћутања одамо пошту сВим 
страдалима у оВа дВа језиВа масакра”.

„поносан сам што код нас не 
упраВљају амБасадори или 
шефоВи других земаља, оВом 
земљом упраВља народ”.
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БеоГрад Највећи скуп у модерНој историји државе

„једанаест година 
служио сВом народу, 
Верно и одано, и 
можда Верније и 
оданије него што неко 
може да замисли и зна. 
оВих 11 година сам и 
на челу снс, најБоље и 
најВеће странке 
диВних домаћина, 
поштених људи, оних 
који су променили 
срБију. поБеђиВали 
смо на изБорима зато 
што други никада нису 
имали политику, Већ 
су само размишљали 
како на силу и уз помоћ 
некога са стране да се 
дочепају Власти”.

„оВо је последње Вече у коме 
Вам се оБраћам као 
председник снс, сутра ће неко 
други преузети моју, Вашу, нашу 
снс, чији ћу члан остати 
и Верни и одани члан Бити. од 
сутра ћу Бити председник сВих 
грађана срБије, а не 
председник политичке 
партије. али, Већ за ВидоВдан, 
упраВо зБог кризе у којој се 
налазимо, крећемо, а замолићу 
и снс да Буде стожер сВега, у 
формирање покрета за народ 
и држаВу, да Бисмо имали Базу 
и ослонац да сачуВамо нашу 
земљу у наредне дВе и три 
кризне године које су 
одлучујуће за Будућност 
срБије”.
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моравски коридор

Председник Србије Александар 
Вучић присуствовао је отварању 

деонице на делу Моравског коридо-
ра од Појата до Макрешана и састао 
се са председницима 10 општина 
које се налазе дуж тог путног правца.

Прва деоница Моравског кори-
дора, од Појата до Макрешана, дуга 

је 16,9 километара, а до октобра би 
требало да буде завршено додатних 
10,7 километра до Кошева, чиме ће 
Крушевац бити повезан са ауто-пу-
тем.

Моравски коридор, од Појата до 
Прељине, биће најмодернији и нај-
шири ауто-пут у Србији, јер ће бити 

шири од постојећих за 1,6 метара. 
Повезаће Расински, Рашки и Мора-
вички округ са коридорима 10 и 11, 
односно са ауто-путем Београд - 
Ниш и ауто-путем „Милош Велики“. 
То је прва „паметна“ саобраћајница у 
нашој земљи, изграђена са комплет-
ном оптичком инфраструктуром.

председНик аЛексаНдар вуЧић отворио је деоНиЦу моравскоГ коридора, од појата до макреШаНа

СРБИЈА ДоБИЈА НАЈмоДЕРНИЈИ Ауто-пут, кАо у ШвАЈцАРСкоЈ

„Ово су Чарапани сањали 
50-60 година. Овај пут је 
важан, јер први пут спајамо 
запад и исток Србије, а 
путовање за које је било 
потребно 5-6 сати, сада ће 
се скратити на 2,5 сата. 
у Србији се гради или је 
у фази пројектовања 
16 ауто-путева, што не гради 
нико у Европи. на градњи 
Моравског коридора 
ангажовано је скоро 
3.000 људи, а овај ауто-пут 
обезбедиће услове за долазак 
нових инвеститора”.

ГрАђАни Су СЕ ОКуПили ДА ПОЗДрАВЕ 
ПрЕДСЕДниКА ВуЧићА ПрилиКОМ ОТВАрАЊА 

ДЕОницЕ ОД ПОјАТА ДО МАКрЕшАнА

ПрВА „ПАМЕТнА“ САОБрАћАјницА у СрБији, иЗГрАђЕнА 
СА КОМПлЕТнОМ ОПТиЧКОМ инфрАСТруКТурОМ
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оБиЛазак зајеЧарскоГ окруГа

Борићемо се да доведемо Нове 
иНвеститоре На исток

„Држава ће наставити да улаже у Књажевац и исток земље. нисте 
ви само капија Србије, већ једно од најлепших места. Овде живе 
вредни и добри људи и бескрајно вам хвала што сте увек ту за 
своју државу. у реконструкцију Дома здравља биће уложено 
11-12 милиона евра, а ради се и пројекат брзе саобраћајнице 
Параћин-Зајечар-неготин, дуге 140 километара. Борићемо 
се да привучемо великог инвеститора да отвори фабрику за 
прераду воћа и поврћа у Књажевцу, а борићемо се да доведемо 
велике инвеститоре и у Зајечар и Сврљиг”.

Посету Зајечарском округу, пред-
седник Александар Вучић започео 
је обиласком штандова са локал-
ним производима у Сокобањи и об-
раћањем грађанима код летње по-
зорнице, а затим је обишао завршне 
радове на проширењу капацитета 
хотела „Рамонда“ на Ртњу. У Кња-
жевцу је разговарао са воћарима и 
обишао плантаже, а затим и фабрику 
за производњу намештаја „Моби“, да 
би посету завршио обиласком дести-
лерије „Благојевић“ у Сврљигу.

У Кладову је отворена реконструисана 
тврђава Фетислам из 16. века, у чију је об-

нову, кроз пројекат „ЕУ за културно наслеђе 
и туризам“, уложено 1,3 милиона евра. Из-
градњу те тврђаве на Дунаву наредио је 
1524. године султан Сулејман Величанстве-
ни, а утврђење се састоји из Великог и Ма-
лог града. Председник Вучић захвалио се 
партнерима из ЕУ на новцу који су уложили 
у реконструкцију.

отвореНа рекоНструисаНа тврђава ФетисЛам

јужНоБаНатски окруГ

НародНа скупШтиНа

Никада се Нећу предати, срБија је НајважНија

„Десет и по година на различите начине водим Србију и трудио сам се да мењам лице наше 
земље, и много тога је промењено.Трудио сам се да прођем сваку општину и да разговарам са 
свима који су то хтели. нисам увек био сагласан са људима, али сам говорио истину. Поносан 
сам на својих 10 година и што сам могао да вам служим, јер ја да служим странцима за шаку 
долара - нећу никада. Служим само свом народу, нема повлачења нема предаје, сачуваћемо 
своју земљу. То је једина светиња коју морамо да бранимо и одбранићемо је”!

Председник Србије 
Александар Вучић гово-
рио је на великом народ-
ном скупу „Србија сања и 
снове остварује“ у Пан-
чеву, на којем се окупило 
више од 30.000 грађана.

Посланици у Скупштини Србије одржа-
ли су седницу на чијем је дневном реду 

био извештај Владе Србије о безбедносној 
ситуацији након два масовна убиства која 
су потресла Србију, и још три тачке. Седни-
ца Скупштине почела је у четвртак 18. маја 
минутом ћутања због убистава на Врачару 
и Младеновцу, а након тога су посланици 
прешли на посланичка питања.

У извештају Владе Србије, који је презен-
товала премијерка Ана Брнабић, констато-
вано је да је, упркос два масовна убиства у 
ОШ „Владислав Рибникар“ и селима Дубона 
и Мало Орашје, стање јавне безбедности у 
земљи стабилно. Посланици су у дневни ред 
уврстили и извештај РЕМ-а о надзору про-
грама комерцијалних телевизија о извешта-
вању о случајевима насиља у телевизијским 
програмима.

седНиЦа о БезБедНосНој ситуаЦији

ПОСлАниЧКА ГруПА „АлЕКСАнДАр 
ВуЧић – ЗАјЕДнО МОжЕМО СВЕ“

ПОСЕТА шТАнДОВиМА СА лОКАлниМ ПрОиЗВОДиМА у КЊАжЕВцу
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ДРЖАВНА УПРАВА

изаБраНе НајБоље ЛокаЛНе 
самоуправе

ИНФРАСТРУКТУРА

ГрадЊа првих метро стаНиЦа 
На БаНовом Брду

Министар Горан 
Весић изјавио је 
се очекује потпи-
сивање уговора о 
изградњи депоа 
будућег метроа у 
Београду, а да би до 
краја године треба-
ло да почну да се 
граде и прве стани-
це на Бановом брду. 
„Почели смо да ра-

димо у децембру 
2021. године, а 
рок за насипање 
је 2024. година. 
На неким дело-
вима насипање 
је завршено и 
очекујемо пот-
писивање уго-
вора о изградњи 
депоа“, рекао је 
Весић.

КУЛТУРА

откривеН спомеНик стеваНу 
кНићаНиНу

Министарка Маја 
Гојковић посетила је 
у Книћу обновљени 
Центар за културу 
и присуствовала от-
кривању спомени-
ка војводи Стевану 
Петровићу Кнића-
нину (1807-1855). 
„Одавањем почасти 
једном од најзнаме-
нитијих Срба 19. века, 
чувамо успомену на великане 

српског народа. 
Посебно је ва-
жно да се данас 
присетимо ових 
вредности, када 
је наше друштво 
изложено теш-
ким искушењи-
ма и када нам је 
више него икад 
потребно зајед-
ништво“, рекла је 

Гојковић.

Министарство за 
државну управу и 
локалну самоупра-
ву и Стална конфе-
ренција градова и 
општина доделили 
су годишњу награду 
за најбоље локалне 
самоуправе - Кра-
гујевцу, Врању, Со-
кобањи и Врњачкој 
Бањи. Честитајући 

победницима, 
министар Алек-
сандар Марти-
новић рекао је 
да је наградни 
фонд ове годи-
не био 10 ми-
лиона динара, 
а да је на адре-
су Министар-
ства стигло 30 
пријава.

ПОЛИЦИЈА

све оружје, осим троФејНоГ, 
Биће уНиШтеНо

После две тра-
гедије, у који-
ма је у два дана 
убијено 18 људи, 
углавном деце и 
младих, држава је 
организовала ак-
цију предаје неле-
галног оружја, то-
ком које је досад 
прикупљено више 
од 28.000 комада. 
Министар Бра-

тислав Гашић ре-
као је да је до 22. 
маја прикупљено 
више од 1,4 мили-
она комада муни-
ције и близу 7.000 
м и н с к о - е к с п л о -
зивних средстава. 
Акција предаје 
оружја још траје, 
а све оружје, осим 
трофејног, биће 
уништено.

врхуНаЦ иНФЛаЦије 
иза Нас

ЕКОЛОГИЈА

уГовори са ЛокаЛНим самоуправама
Министарка Ирена Вујо-

вић потписала је  уговоре 
са  представницима 27 је-
диница локалне самоупра-
ве за  замену котларница у 

јавним установама и са  19 
јединица локалне самоупра-
ве за  замену индивидуалних 
ложишта.  Министарство је 
определило 220 милиона 

динара за  суфинансирање 
замене котлова у  јавним ус-
тановама и 170 милиона ди-
нара за  суфинансирање за-
мене ложишта.

Податак о априлској међуго-
дишњој инфлацији у Србији 

од 15,1 одсто потврђује да је вр-
хунац инфлације иза нас и да пре-
дузете мере монетарне политике 
дају резултате. У наредним месе-

цима инфлација ће наставити да 
опада, а крајем године требало би 
да буде на двоструко нижем ни-
воу него током првог тромесечја, 
саопштила је Народна банка Ср-
бије.

захвалност 
уНиЦеФ-у

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

БеоГрад каНдидат за 
домаћиНа експо2027

К а н д и д а т у р а 
Београда за до-
маћина Међу-
народне излож-
бе ЕКСПО 2027 
п р е д с т а в љ е н а 
је новоизабра-
ним амбасадо-
рима у Србији, 

а министар Ни-
кола Селаковић 
истакао је да 
је Србија прва 
земља на југо-
истоку Европе 
која је предала 
овакву канди-
датуру.

ОДБРАНА

оБиЛазак 250. ракетНе БриГаде
Министар Ми-

лош Вучевић и 
амбасадорка Кине 
у Србији Чен Бо 
обишли су једи-
ницу 250. Ракетне 
бригаде за проти-
в в а з д у х о п л о в н а 
дејства, у којој 
је размештен ра-

кетни систем за 
ПВД „ФК-3“. Ср-
бија је са Кином 
20 19. године 
договорила ку-
повину овог ки-
неског ПВО сис-
тема, који је ис-
поручен априла 
2022. године.

ЗДРАВСТВО

доНаЦија за хитНу помоћ
Град Београд до-

био је донацију ЕУ 
и ЕБРД-а за рекон-
струкцију Завода за 
хитну медицинску 
помоћ, у износу од 
8,8 милиона евра, 
како би се унапре-
дио рад ове здрав-
ствене установе. 
Уговор су потписа-
ли градоначелник 

Александар Ша-
пић и регионални 
директор ЕБРД-а 
за Западни Балкан 
Матео Коланђели, 
а свечаности су 
присуствовали ми-
нистарке Даница 
Грујичић и Тања 
Мишчевић, и амба-
садор ЕУ Емануел 
Жиофре.

ТРГОВИНА

ЦеНе поЧиЊу да падају

Министар То-
мислав Моми-
ровић рекао је 
да је Србија по-
бедила инфла-
цију, јер цене у 
малопродаји по-
чињу да опадају, 
што се најбоље 
види по великом 
броју „акција“ у 
с а м о у с л у г а м а , 
те сматра да ће 
тај тренд уско-

ро постати трајан. 
„Претходних десет 
година, први пут 
у историји наше 
земље имамо ста-
билан курс динара, 
незапосленост смо 
оборили испод де-
сет одсто, имамо 
импресиван раст 
плата и пензија и 
све то смо заједнич-
ки постигли“, иста-
као је Момировић.

БРИГА О ПОРОДИЦИ

подрШка за Фирме које 
БриНу о родитељима

Привредна ко-
мора Србије и 
Министарство за 
бригу о породи-
ци и демографију 
започели су нови 
циклус пројекта 
„Пријатељ поро-
дице 2023“, као 
подршку компа-
нијама које су 

препознале значај 
повезивања рада 
и родитељства. 
Упућен је позив 
менаџерима и 
власницима компа-
нија да конкуришу 
неким од својих 
пројеката за ово 
престижно при-
знање.

Премијерка Ана 
Брнабић разго-

варала је са дирек-
торком УНИЦЕФ-а 
у Србији Дејаном 
Костадиновом о ак-
тивностима спрове-
деним након трагич-
ног догађаја у ОШ 
„Владислав Рибни-
кар“. Захвалила се 
на брзој реакцији, 
подршци и укљу-
чивању стручњака 
УНИЦЕФ-а у радне 
групе које је Влада 
формирала. Посе-
бан фокус био је на 
неопходности изра-
де стратегије која 
треба да обухвати 
превентивно дело-
вање.

ФИНАНСИЈЕ

60 миЛиоНа евра од Нис-а
Министар Си-

ниша Мали и 
генерални ди-
ректор компа-
није НИС Кирил 
Тјурдењев пот-
писали су уго-
вор о донацији, 
према коме 
ће та компа-

нија обезбеди-
ти 60 милиона 
евра, намење-
них за подрш-
ку пројектима 
Владе Србије из 
области образо-
вања, социјалне 
и здравствене 
заштите.
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„Много тога смо урадили 
заједнички. Без вас не бих 
могао ништа, и без вас сам 

ништа, а са вама је моја снага 
огромна и бескрајна. Србија 

је једина светиња коју морамо 
да бранимо и коју морамо да 

одбранимо“.
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Нови сад

посао за јоШ 100 НајБољих 
мЛадих Лекара и сестара

„Много пута сте дочекали ноћ са књигом да бисте показали да сте 
успешнији од других, и јесте. Oд данас имате joш већу одговорност. 
Бићете носиоци најважнијих функција у здравству. Сада имате много 
више обавеза, одговорности, али и права. Хвала вам на досадашњој 
озбиљности, али од вас очекујемо много више у будућности. Тежак 
рад доноси задовољство”.

У Палати „Србија“ организована је церемо-
нија уручења уговора о запослењу за још 100 
најуспешнијих дипломца свих медицинских 
факултета и 100 дипломаца средњих меди-
цинских школа у Србији. Министарство здра-
вља, у циљу спречавања миграције здрав-

ствених радника, покренуло је Програм за-
пошљавања најуспешнијих дипломаца меди-
цинских факултета и средњих медицинских 
школа, у оквиру којег је до сада запослено 
811 доктора медицине и 1.650 медицинских 
сестара и техничара.

БеоГрад

отвореНа јапаНска ФаБрика „Нидек”

У Новом Саду отвoре-
на је фабрика јапанске 

корпорације „Нидек“, ли-
дера у производњи свих 
врста електромотора, са 
највећим уделом на свет-
ском тржишту малих врете-
настих мотора који напајају 
хард дискове. Корпорација 
послује у више од 40 зе-
маља, са око 340 компанија 
у групи и запошљава више 
од 120.000 људи широм 
света. Улагање у Србији је 
део дугорочне стратегије 
компаније и први корак ка 
формирању европског ин-
дустријског парка „Нидек“.

„Долазак јапанске компаније у Србију је позитиван сигнал који ће сигурно привући и друге 
стране инвестиције. За нас је јапан веома важан трговински партнер. фабрика неће 
запошљавати огроман број радника, али у њој ће се примењивати врхунска технологија. 
Довођење јапанских инвеститора је ствар од највећег значаја за Србију. Када доведете „нидек“, 
онда сви желе да дођу. јапанци не долазе на месец или два, већ да остану, а то ће подићи 
стандард и зараду грађана. Посебно ме радује што су се неки грађани Србије вратили из 
иностранства како би овде радили, јер ће тако допринети развоју Србије, а не неке друге државе”.

ПрЕДСЕДниК АлЕКСАнДАр ВуЧић 
ОБишАО јЕ ПОГОн фАБриКЕ КОјА 

јЕ лиДЕр у ПрОиЗВОДЊи СВиХ 
ВрСТА ЕлЕКТрОМОТОрА

уруЧиВАЊЕ уГОВОрА О ЗАПОСлЕЊу нАјБОљиМ 
МлАДиМ МЕДицинАриМА
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у рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана

БрИГА О ГрАЂАНИМА
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1. уБ

КАмЕН-ТЕмЕЉАЦ ЗА ТРЖНИ ЦЕНТАР

Постављен је камен-темељац за изградњу 
тржног центра у Стубленици, уз магистрал-
ни пут који уб повезује са петљом ауто-пута 
„Милош Велики“. Ово ће бити и један од пр-

вих ритејл паркова у земљи са инсталисаном 
соларном електраном снаге једног мега вата. 
реконструкцијом мреже ниског напона обух-
ваћено je подручје трафо станице Црвена 

Јабука 4, извод Јеремићи. урађена је замена 
15 дотрајалих стубова новим армирано бе-
тонским и замена старих проводника изоло-
ваним каблом у дужини од око 900 метара.

6. кАњИжА
ПОДЕЛА 
ФАРБАНИх 
ЈАЈА

2. БоР
ДИГИТАЛНА ЕКСПЕДИЦИЈА

Организовали смо традицио-
налне Сусрете села. Настављамо 
сарадњу са Националном службом 
за запошљавање и из буџета града 
определили смо 53 милиона дина-
ра за јавне радове, стручну прак-
су, самозапошљавање и отварање 
нових радних места. „Дигитална 
експедиција 2023“ је из Бора за-
почела путовање кроз Србију. Наш 
град био је домаћин председници 

Владе Ани Брнабић и министрима 
Михаилу Јовановићу и Николи Се-
лаковићу, који су посетили најста-
рије суграђане у Клубу пензио-
нера, где је приређена едукација 
о коришћењу нових технологија. 
Купљена је нова радна машина за 
ЈKП „3. октобар“ за одржавање 
атарских путева. Активисти ГО 
СНС традиционално су суграђани-
ма поделили васкршња јаја.

3. пРИБоЈ
ОБНОВА ИЗЛЕТИШТА

7. вРњАчкА БАњА
НОВА ТУРИСТИчКА АТРАКЦИЈА 
И БОРАчКЕ ЛЕГИТИмАЦИЈЕ

На брду Осовник обновиће се 
некадашње омиљено излетиште и 
оплеменити мобилијаром за одмор, 
разоноду и спортске активнос-
ти. Излетише би требало да буде 
уређено до јесени, а средства од 
20 милиона динара обезбедило је 
Министарство туризма и омладине. 

Кроз подршку унапређења развоја 
недовољно развијених општина, 
Прибоју је опредељено седам ми-
лиона динара за суфинансирање 
набавке грађевинске машине „греј-
дера“. Спортска дворана прикључе-
на је на систем даљинског грејања и 
реконструисан је Градски стадион.

4. БРуС
НОВИ АСФАЛТ

5. БЕлА пАлАНкА
СОЦИЈАЛНИ СТАНОВИ НА КОРИШћЕЊЕ

У селу Игрош завршено је де-
чије игралиште, које је обишла 
председница Општине Валенти-
на Милосављевић. У селу Велика 
Грабовница асфалтиран је пут у 

засеоку Чолићи, а у граду део Хај-
дук Вељкове улице и плато за де-
чије игралиште. Радове је обишао 
помоћник председника Општине 
Иван Ђокић.

Председник Општине Горан Миљковић уручио је уговоре и кљу-
чеве за коришћење пет социјалних станова и једне куће. Oпштина, 
заједно са партнерима, учествовала је у изградњи две зграде за 
социјално становање и неколико кућа.

Председник Општине Бобан Ђуровић званично је 
пустио у рад Панорамски точак „Sky view“, највећи 
на Балкану, висине од 50 метара, са 32 климатизо-
ване кабине, тонираним стаклима и тематском ра-
светом. Посетила нас је државна секретарка у Ми-
нистарству туризма и омладине Милена Поповић. 
уручено је 29 борачких легитимација, а допунска 
права која је локална самоуправа омогућила борци-
ма су: право на бесплатан превоз на свим градским и 
приградским линијама, право на умањење од 50 од-
сто цене годишње паркинг карте, право на умањење 
од 20 одсто цене услуга водоснабдевања, канализа-
ције и изношења смећа, право на бесплатан боравак 
у вртићу, коришћење библиотеке, спортских садр-
жаја... у Општини Врњачка Бања до сада је борачке 
легитимације добило 359 корисника.

8. вАРвАРИН
РАЗГОВОР СА СУГРАђАНИмА

На Изборној скупштини ОО, једно-
гласном одлуком делегата, за пред-
седника је изабрана др Виолета Луто-
вац Ђурђевић, актуелна председница 
Општине Варварин, којој је ово трећи 

мандат на челу варваринских на-
предњака. Активисти и функционери 
странке организовали су васкршњу ак-
цију поделе „СНС Информатора“ и ша-
рених јаја.

Поводом Васкрса, чланови 
ОО организовали су разговор са 
грађанима на штандовима и поде-
лу офарбаних и чоколадних јаја.

Заменик председника Општине 
Небојша Ракић потписао је први 
уговор са Управом за капитална 
улагања АПВ за финансирање из-
градње канализационе мреже у 
Хоргошу.

ДАрКО Глишић нА СВЕЧАнОСТи ПОВОДОМ ПОКрЕТАЊА нОВЕ инВЕСТицијЕ

ниКОлА СЕлАКОВић, АлЕКСАнДАр МилиКић и АнА БрнАБић

ДружЕЊЕ нА шТАнДОВиМА
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10. СуРДулИцА
ПРЕД ПРАЗНИК СА 
ГРАђАНИмА

Чланови ОО СНС Сурдулица, 
заједно са омладинцима и акти-
вистима, обележили су Велики пе-
так и организовали акцију поделе 
ускршњих јаја грађанима. Пово-
дом Васкрса, заједно са председ-
ником Сашом Ђорђевићем, акти-
висти су однели поклоне корисни-
цима у Дому старих.

11. БАчкА пАлАНкА
УВЕК СА СУГРАђАНИмА

Председник ОО Бранислав 
Шушница и чланови Главног од-
бора СНС Тамара Пилиповић и 
Милан Крагуљац разговарали 
су са суграђанима у страначким 
просторијама. Чланови МО Сил-
баш, Челарево и Пивнице органи-
зовали су дане отворених врата 
за грађане поводом верских праз-
ника по грегоријанском и јулијан-
ском календару. Чланови ОО ор-
ганизовали су помоћ најстаријим 
суграђанима приликом електрон-
ске пријаве за пензионерске кар-
тице, а активисти МО Младеново 
помогли су пољопривредницима 

око е-Аграра.Чланови ОО подр-
жали су манифестације у Нешти-
ну и Товаришеву. Активисти ОО 
разговарали су са суграђанима 
на штандовима и делили „СНС 
Информатор“, a уочи Васкрса и 
поклоне. Председник Општи-
не Бранислав Шушница обишао 
је радове на постављању јавне 
расвете на путу у Челареву. На 
конкурсу Министарства заштите 
животне средине, Општина је до-
била средства за адаптацију кот-
ларница у школама у Силбашу, 
Парагама и Гајдобри.

12. опово
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
ШКОЛЕ У БАРАНДИ

Председник Покрајинске владе 
Игор Мировић обишао је школу у 
Баранди, градилиште виле „Мис 
Хелена“ у Опову и недавно завр-
шени вртић у Сефкерину. Дирек-
тору школе у Баранди уручио је 
уговор за пројекат реконструкције 
школе, која је на покрајинском 
конкурсу добила 31,5 милиона ди-
нара. Одржани су Овчарски дани 
у Сакулама, Лов на ускршња јаја у 
Сефкерину и такмичење у куцању 
јајима у Опову. 

13. СвРљИг
ПАКЕТИ ПОмОћИ

Милан Михајловић изабран је 
за председника ОО СНС Сврљиг, 
за потпредседнике Игор Давидо-
вић, Михајло Петковић и Младен 
Митић, а за секретара Вања Спа-
сић. Сврљишки напредњаци раз-
говарали су са грађанима и дели-
ли „СНС Информатор“ на градској 
пијаци. Функционери ОО, заједно 
са председницима МО, из личних 
донација, обезбедили су пакете 
помоћи суграђанима у Галибабин-
цу, Гулијану, Лозану, Лукову, Пе-
ришу, Манојлицу, Гушевцу и Пада-
лишту. Након захтева мештана МЗ 
Рибаре, шефица одборничке групе 
СНС у СО Вања Спасић скренула 
је пажњу надлежним институција-
ма на проблем комуналног отпада.

14. мАло цРНИћЕ
СТИПЕНДИЈЕ ЗА СТУДЕНТЕ

Општина је обезбедила испла-
ту стипендија за 15 студената, 
која ће се вршити у 10 месечних 
рата, у износу од 15.000 динара, 
а одвојиће и више средстава ако 
буде повећан број студената. У 
оквиру пројекта Поносна картица 

„Цена минус за 3+“, председник 
Општине Малиша Антонијевић 
доделио је картице породицама 
са троје и више деце. Овог пута 
картицу је добило 11 породица, 
а до сада је укупно додељена 31 
картица. Такође, родитељима но-
ворођених беба уручена су дечија 
ауто-седишта. Организовано је и 
дружење са члановима Месне ор-
ганизације пензионера.

15. пожАРЕвАц
ПОСЕТА мЛАДИх 
УмЕТНИКА ИЗ мИНхЕНА 
И РАНИЛУГА

У Градском здању организо-
ван је пријем за ученике Музичке 
школе из Минхена. Градоначел-
ник Саша Павловић истакао је да 
је посета иницирана сарадњом са 
нашом Музичком школом „Стеван 
Мокрањац“. Градоначелник Па-
вловић угостио је и чланове КУД 
„Радомир Поповић“ из Ранилуга. 
Фолклораши су обишли Пожаре-
вац, у пратњи председнице Општи-
не Ранилуг Катарине Ристић, након 
учешћа на Ускршњем етно фести-
валу у Пољани. Проф. др Сања 
Радојевић-Шкодрић посетила је 
ГО СНС и разговарала са радни-

цима у здравственим институција-
ма. Миодраг Степановић добио је 
једногласну подршку на Изборној 
скупштини ГО СНС.

17. ДЕСпотовАц
СмОТРА ФОЛКЛОРА

У Центру за културу одржана је 
прва Ускршња смотра фолклора. 
На сцени су се представила кул-
турно-уметничка друштва из Дес-
потовца, Ресавице и Плажана.

18. АРАНђЕловАц
ПРАЗНИЦИ СА 
СУГРАђАНИмА

Активисти ОО организовали 
су четири штанда на градском 
тргу и поделили више хиљада 
офарбаних јаја, „СНС Информа-
тор“, хемијске оловке и упаљаче. 
Јаја смо поделили и мештанима у 
околним селима. Такође, тради-
ционално, наш велики пријатељ 
који држи печењару, поделио је 
неколико овала печења социјал-
но најугроженијима. У Дому кул-
туре МЗ Орашац, Савет за родну 
равноправност, у сарадњи са 
Центром за културу, а у оквиру 
програма „Селу у походе“, орга-
низовао је извођење представе. 
Министарство за бригу о породи-
ци и демографију организовало је 
Прву националну конференцију 
о породици, којој су испред наше 
локалне самоуправе присуство-

вале Невена Ирић и Марија Елез. 
Аранђеловац је посетио министaр 
Ђорђе Милићевић и састао се са 
председником Општине Бојаном 
Радовићем. Поводом Светског 
дана књиге за децу, библиотека је 
организовала сусрет са књижев-
ником Љубивојем Ршумовићем.

19. ћупРИЈА
БЕСПЛАТНА ПРАВНА 
ПОмОћ ЗА ГРАђАНЕ

Општина Ћуприја проглашена 
је за пример добре праксе по пи-
тању бесплатне правне помоћи за 
грађане. Покренута је иницијати-
ва о додељивању назива Трга Дра-
гослава Михаиловића, нашег ака-
демика и књижевника. Општина је 
вратила у јавну својину најстарији 
спортски објекат, стадион „Рад-
нички“. Одржан 11. „Ноу фест“, 
регионални сајам образовања. 
Председник СО и народни посла-
ник Нинослав Ерић разговара са 
грађанима у страначким просто-
ријама сваке недеље.

20. мАлИ ЗвоРНИк
ЛИФТОВИ ЗА ОСОБЕ СА 
ИНВАЛИДИТЕТОм

Платформа за превоз особа са 
инвалидитетом инсталирана је у 
згради Библиотеке „17. септембар“, 
а сличне лифтове добиће и зграда 
Општинске управе и Пошта. Акти-
висти ОО укључили су се у акцију 

сакупљања смећа, поводом обеле-
жавања Дана планете Земље, у МЗ 
Амајић и Доња Трешњица.

21. пРокупљЕ
БЕСПЛАТНИ ГРАДСКИ 
ПРЕВОЗ ЗА ПЕНЗИОНЕРЕ

Скупштина града донела је од-
луку о бесплатном градском пре-
возу за све пензионере. Говорећи 
на Скупштини, председник ГО 
СНС и народни посланик прим. 
доц. др Дарко Лакетић поздравио 
је ову одлуку и истакао да град 
доживљава успон, који се огледа у 
изградњи инфраструктурних обје-
ката и поправљања услова живота 
грађана. Поделом офарбаних јаја 
на шеталишту, чланови Савета ом-
ладине ГО обележили су Васкрс са 
суграђанима.

22. кРАгуЈЕвАц
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ 
ДАНИЦЕ ГРУЈИчИћ

Активисти ГО и свих месних од-
бора делили су васкршња јаја, чес-
титали празник и разговарали са 
суграђанима. Чланови МО Багре-
мар организовали су ликовну 
радионицу за децу. Градоначел-
ник Никола Дашић, заједно са 
Бојаном Бајагићем, Александром 
Лазовићем, Рељом Огњеновићем 
и Мирославом Петрашиновићем, 
посетио је активисте ГО СНС који 
су радили на промоцији пријаве 

за пензонерске картице, а орга-
низована је и трибина посвећена 
пензионерима. Отварању нове 
амбуланте у селу Цветојевац при-
суствовала је министарка здравља 
Даница Грујичић, која је посетила 
и амбуланту у Шумарицама и раз-
говарала са мештанима села До-
брача. Такође, присуствовала је и 
првој акцији Црвеног крста „Селу 
у походе“. Активисти ГО уредили 
су простор на Метином брду. Гра-
доначелник Дашић обишао још че-
тири градилишта пројекта „Чиста 
Србија“, у оквиру којег се уређује 
и гради канализациона мрежа.

23. СРБоБРАН
ШТАНДОВИ У СВА ТРИ 
мЕСТА

Чланови ОО и Уније жена тра-
диционално су организовали 
штандoвe уочи Васкрса у сва три 
насељена места, поштујући и гре-
горијански и јулијански календар. 
Поклони су обезбеђени из личних 
средстава чланова и симпатизера 
странке.

24. ШИД
РЕШАВАЊЕ ПРОБЛЕмА 
ГРАђАНА

Председник ОО Зоран Семе-
новић обишао је месне заједнице 
Илинци, Беркасово, Гибарац, При-
вина Глава, Вашица и Сот, и реша-
вао проблеме грађана, а сваког 

16. НовИ САД

БРИГА О НАЈСТАРИЈИмА, НАЈмЛАђИмА И УГРОЖЕНИмА
9. кРуШЕвАц

ОТВАРАЊЕ ДЕОНИЦЕ мОРАВСКОГ КОРИДОРА

Председник Александар Вучић при-
суствовао је отварању деонице на делу Мо-
равског коридора, од Појата до Макрешана, 
и поручио да се изградњом Моравског ко-
ридора, који ће повезати расински, рашки 
и Моравички округ, наставља економски 
развој Србије. Свечаности су, поред пре-
мијерке Ане Брнабић и министара Синише 
Малог, Горана Весића и Братислава Гашића, 
присуствовали и градоначелница Крушевца 
Јасмина Палуровић, председници општина 
расинског управног округа, градоначелни-
ци Чачка и Краљева и заменик председника 
Општине Врњачка Бања. Вучић је навео све 
предности дигиталног ауто-пута и додао да 
је ово најшири ауто-пут у Србији, као и то 

да се у Србији тренутно гради или је у фази 
пројектовања 16 ауто-путева. разговарао је 
са грађанима из места кроз која пролази Мо-
равски коридор, који су се окупили на петљи 
Ћићевац и на штандовима изложили храну 
и локалне производе. Министар Братислав 
Гашић истакао је да је у Крушевцу незапос-
леност 7,5 одсто, а да је пре 10 година била 
35 одсто.

Министарка даница Грујичић обишла је 
Општу болницу, дом здравља и Ковид бол-
ницу. Градоначелница, директор ПИО фон-
да и начелник расинског управног округа 
присуствовали су потписивању споразума 
о сарадњи са правним лицима у јавном и 
приватном сектору. у расинском округу има 

57.000 пензионера, а захтеве за пензионерс-
ке картице поднело је 7.000 пензионера у 
филијали и 15.000 путем сајта. Наши акти-
висти организовали су поделу „СНС Ин-
форматора“ и разговорали са грађанима на 
Тргу глумаца. Започет је процес избора ру-
ководства у 56 месних одбора ГО СНС. По-
ложени су венци поводом почетка Битке на 
Кошарама. Представници ГО СНС уручили 
су васкршња јаја и поклоне штићеницима Ге-
ронтолошког центра и дома за незбринуту 
децу „Јефимија“. Наши активисти, поводом 
Васкрса, делили су офарбана јаја и „СНС 
Информатор“ на штанду у центру града у 
друштву Братислава Гашића, Невене Ђурић, 
Зорана Томића и Ненада дејановића.

Министар Никола Се-
лаковић и градоначелник 
Милан Ђурић обишли 
су реконструисани Клуб 
пензионера „Слана бара“ 
у оквиру Геронтолошког 
центра Нови Сад. Ђурић је 
посетио и насеље Будиса-
ва, где се реновира зграда 
Месне заједнице, која је 
грађена крајем 19. века и 
споменик је културе. у не-
посредној близини налази 
се и дом пензионера, који 
је реконструисан 2019. 
године, а разматрамо мо-
гућност да направимо и 
културну станицу, као и 
објекат за спортске ак-
тивности. Градоначелник 
Ђурић присуствовао је 
отварању изложбе у Ис-
торијском архиву, која је 
настала у сарадњи са Ми-
нистарством одбране, а у оквиру обележа-
вања дана Војске Србије. Изложбу је свечано 
отворио потпредседник Владе и министар 
одбране Милош Вучевић. Ђурић је обишао и 
Ош „Васа Стајић“, где се завршава доградња 
фискултурне сале, а потом и Средњу меди-
цинску школу, где се проширују капацитети 

објекта. у Ченеју је обишао радове на асфал-
тирању улица и фирму „Тенен“. 

Поводом васкршњих празника, пред-
седник МО Братство дејан Ћулибрк и 
потпредседник Момир Палалић посети-
ли су породицу Срезовски и уручили им 
поклоне и лаптоп за најмлађе чланове. 
Активисти МО Петроварадин 1 уручили су 

бицикл Марку Малобабићу, ученику дру-
гог разреда Ош. Активисти МО Пејићеви 
салаши уредили су дечије игралиште, а 
чланови МО Лиман 2 и удружења грађана 
„Кутак Лиман 2“ - кишни врт у Фрушкогор-
ској улици. Традиционално, председници 
МО Булевар 1 и 2 донирали су храну Свра-
тишту за бескућнике.

ПрЕДСЕДниК СрБијЕ АлЕКСАнДАр ВуЧић, ПрЕДСЕДницА ВлАДЕ АнА БрнАБић 
и МиниСТри у ВлАДи СрБијЕ нА СВЕЧАнОСТи ПОВОДОМ ОТВАрАЊА нОВОГ АуТО-ПуТА

ниКОлА СЕлАКОВић и 
МилАн ђурић у ОБилАСКу 
рЕКОнСТруиСАнОГ КлуБА 

ПЕнЗиОнЕрА
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СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА
понедељка разговара са грађанима 
Шида. Чланови ОО сваке среде 
и суботе организују штандове у 
центру града и деле „СНС Ин-
форматор“ и рекламни материјал. 
Инфо штандове у својим селима 
организовали су и чланови МО 
Илинци, Гибарац и Моровић. Чла-
нови ОО делили су прехрамбене и 
хигијенске пакете породицама сла-
бијег материјалног стања. Пово-
дом васкршњих празника, делили 
су суграђанима и пригодне покло-
не, обезбеђене од личних прилога. 
Активисти МО Ердевик организо-
вали су акцију озелењавања путног 
појаса, а активисти МО Моровић и 
Гибарац акцију уређења центра. 
Поводом Дана планете Земље, чла-
нови Савета за екологију делили су 
зелене јабуке на штанду.

25. ковИН
ОПРЕмА ЗА СПЕЦИЈАЛНУ 
БОЛНИЦУ

Библиотека „Вук Караџић“ обе-
лежила је пригодним програм 28 
година рада. У огранку библиотеке 
у њеном родном Гају, обележена је 
стогодишњица од рођења прима-
доне београдске опере Ђурђевке 
Чакаревић. Специјална болница 
за психијатријске болести добила 
је од АПВ 13 милиона  динара за 
куповину савремене опреме. У ок-
виру обележавања 120. рођендана 
ОШ „Јован Јовановић Змај“, отво-
рена је Змајева лабораторија.

26. АДА мол
ПОЗНАВАЊЕ САОБРАћАЈА

Одржано је 54. Општинско 
такмичење „Шта знаш о са-
обраћају“, на којем је учествовало 
32 најбоље квалификованих уче-
ника из ОШ „Чех Карољ“ Ада и 
ОШ „Новак Радонић“ Мол. Најус-
пешнијим учесницима уручене 
су награде (бицикли, шлемови и 
осветљење за бицикле). Органи-
затори су били Савет за безбед-
ност саобраћаја, Ауто-мото савез 
Србије и основне школе.

27. гоРњИ 
мИлАНовАц
ПОчАСНИ ГРАђАНИН 
АЛЕКСАНДАР ВУчИћ

На Свечаној седници СО до-
дељено је звање „почасни грађа-
нин“ председнику Александру 
Вучићу за изузетан допринос у 
унапређењу и развоју локалне са-
моуправе у области грађевинар-
ства и инфраструктуре, привреде, 
здравства, просвете, пољопри-
вреде, туризма и културе, које је 
пре њега 1914. године додељено 
једино војводи Живојину Ми-
шићу. Дому здравља донирано је 
шест возила за обилазак сеоских 
амбуланти и теренски рад. Пред-
седник Општине Дејан Ковачевић 
примио је ученике и професоре 

истанбулске школе „Мармара“, 
који бораве у Горњем Миланов-
цу у оквиру студентске размене. 
Штрапаријада, такмичење вуч-
них коња у извлачењу балвана 
из шуме, организована је у Бољ-
ковцима.

32. голуБАц
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
У ВОИЛОВУ

У MЗ Воилово у току је рекон-
струкција просторија у Дому кул-
туре. Замењен је вод од великог 
извора према Голупцу, у дужини 
од 100 метара.

33. СуБотИцА
мАЛИ САЈАм СПОРТА

Градоначелник Стеван Бакић 
састао се са апостолским нунцијем 
надбискупом Сантом Ганђемијем и 
разговарао о потенцијалима Субо-
тице и Палића, и посвећености ло-
калне самоуправе развоју добрих 
односа међу људима различитих 
култура и религија. Поводом Свет-
ског дана Рома, градоначелник Ба-
кић састао се са представницима 
ромске националне мањине. Одр-
жан је Мали сајам спорта, на којем 
је учествовало више од 40 клубова 
и око 400 спортиста, а манифес-

тацији су присуствовали министар 
спорта Зоран Гајић и покрајински 
секретар Дане Баста. Одржана је 
и традиционална манифестација 
Вече Републике Српске. У Градској 
кући уприличен је пријем за такми-
чаре Карате клуба „Спартак-Енпи“.

34. ЗРЕњАНИН
АКТИВНОСТИ „ДА НАм 
СЕЛА БУДУ БЛИЖА“

У наставку новог циклуса ак-
тивности „Да нам села буду бли-
жа“, радове на инфраструктури 
у Стајићеву и Перлезу обишао 
је градоначелник Симо Сала-

пура. Он је обишао и радове на 
доградњи постројења за пијаћу 
воду у Зрењанину. Министар Ни-
кола Селаковић и градоначелник 
Салапура потписали су уговор 
за трансфер 600 милиона дина-
ра за социјалну заштиту. Град је 
одвојио 22 милиона динара за 
199 ученичких и студентских сти-
пендија. Покрајински секретар 
за урбанизам и заштиту животне 
средине Немања Ерцег обишао 
је Специјални резерват природе 
„Царска бара“ и Етно-салаш „Луј-
за“ у Белом Блату. Повереник ГО 
СНС Симо Салапура разговарао 
је са грађанима у просторијама 
странке у Зрењанину и Перлезу. 
Активисти МО Стајићево уредили 
су дечије игралиште и зелене по-
вршине, а чланови ГО СНС разго-
варали су са суграђанима на више 
локација, честитали Ускрс и дели-
ли пригодне поклоне.

35. СмЕДЕРЕво
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНИмА УОчИ 
ВАСКРСА

Поводом најрадоснијег хришћан-
ског празника Васкрса, чланови ГО 
СНС организовали су штанд и дру-
жење са суграђанима, уз скромне 
поклоне, обезбеђене из личних 
средстава.

36. жАБАРИ
АСФАЛТИРАЊЕ 
УЛИЦА

У току је уређење и асфалти-
рање улица Андре Цолића, Ка-
рађорђеве и дела Ми рослава 
Ивковића, а радове финансира 
Општина. Такође, асфалтиран је и 
плато испред Дома културе у Жа-
барима.

38. мАлИ ИђоШ
СА СУГРАђАНИмА НА 
ШТАНДОВИмА

Активисти ОО одржали су 
штандове у Малом Иђошу и Фе-
кетићу, разговарали са грађанима 
уз поделу „СНС Информатора“ и 
пригодних поклона. Председник 
Општине Марко Лазић отворио је  
51. Међународну изложбу ручних 
радова и колекционарства. Чес-
титали смо суграђанима Светски 
дан Рома и Курбан бајрам. Пред-
седник Лазић потписао је уговор 
са Министарством заштите жи-
вотне средине којим су обезбеђе-
на средства за замену котлова у 
установама и индивидуалним ло-
жиштима.

39. РАчА
РАЗГОВОРИ СА 
ГРАђАНИмА

На изборној скупштини ОО 
СНС Рача, Александар Сенић 
једногласно је изабран за пред-
седника Општинског одбора. 
У духу Васкршњих празника, 
активисти ОО делили су офар-
бана јаја суграђанима. Такође, 
користе сваки сунчани дан да 
грађанима деле промотивни 
материјал, „СНС Информатор“ 
и да разговарају о актуелним 
политичким темама и локалним 
пројектима.

40. СРЕмСкА 
мИтРовИцА
НОВИ АПАРАТ ЗА ПРЕГЛЕД 
БЕБА

Дом здрaвља добио је ул-
тразвучни апарат за преглед 
новорођенчади од Покрајинске 

владе. Организована је манифес-
тација Ускршња чаролија на Тргу 
Ћире Милекића. Градоначелница 
Светлана Миловановић и пред-
седник СГ Владимир Павловић 
присуствовали су васкршњим 
литургијама. Покрајински секре-

таријат за културу одобрио је 
средства за реконструкцију Позо-
ришта „Добрица Милутиновић“. 
Спортски савез града наставља са 
одржавањем бесплатне школица 
спорта.

42. тИтЕл
мИРОВИћ ОБИШАО 
мОШОРИН И ШАЈКАШ

Председник Покрајинске вла-
де Игор Мировић обишао је ОШ 
„Исидора Секулић“ у Мошорину 
и родну кућу Исидоре Секулић, 
и разговарао са председником 
Општине Драганом Божићем и 
представницима школе о пред-
стојећим радовима на санацији 
зграде и изградњи сале за физич-
ко васпитање. У наставку посете, 
Мировић је обишао зграду Предш-
колске установе „Плави чуперак“ 
у Шајкашу, где се одвија друга 
фаза радова на изградњи новог 
вртића. Такође, посетио је и ново-
изграђени трг у центру тог места.

43. ИРИг
ОБНОВА ЗГРАДЕ ДОмА 
КУЛТУРЕ

На локацији Грчкомалског 
потока уређен је канал за од-
водњавање. Малишани из школе 
и вртића у Јаску учествовали су 

канцеларија за ким

28. ПЕТКОВИћ НА ВАСКРС У мАНАСТИРУ ДРАГАНАЦ

37. лЕБАНЕ
хУмАНОСТ чЛАНИЦА АКТИВА ЖЕНА

41. кРАљЕво

СЕћАЊЕ НА НЕБОЈШУ СИмОВИћА

Краљевачки напредњаци из-
губили су првог међу једнаки-
ма, доброчинитеља, скромног 
и оданог човека и пријатеља, 
који је посвећено обављао дуж-
ности - Небојшу Симовића. Ко-
меморација је одржана у згради 
Градске управе. у име Владе Ср-
бије и Министарства државне 
управе и локалне самоуправе, 
најдубље саучешће породици 
Симовић изразио је Алексан-
дар Мартиновић, у име Града 
Краљева др Предраг Терзић, 
а у име странке, председника 
странке и своје име - председ-
ник ИО СНС дарко Глишић. у 

име ГО СНС, од Симовића опро-
стила се Маја Мачужић Пузић.

Народни посланици Сандра 
Јоковић и Стефан Аџић наста-
вили су да организују пријем 
грађана у просторијама ГО 
СНС. Чланови штаба 2 одржа-
ли су састанак са новим руко-
водством месних одбора Врба, 
драгосињци, ратина, Каменица, 
Метикоши, Берановац и Конван-
лук, и разговарали о будућим 
активностима. Народни посла-
ник Стефан Аџић, заједно са 
представницима Савета младих 
ГО, положио је венац поводом 
почетка Битке на Кошарама.

Као и претходних година, 
чланице Актива жена су на 
Велики петак делиле васкр-
шња јаја, која су саме при-

премиле. Поред многоброј-
них акција које организују, 
ове активисткиње редовно 
разговарају са суграђанима. 

Такође, обишле су две поро-
дице и уручиле им пригодне 
поклоне обезбеђене их лич-
них средстава.

у сали Центра за кул-
туру „Сава дечанац“ 
одржана је аудиција за 
највеће дечије музичко 
такмичење „ритам Ев-
ропе“, које се емитује на 
телевизији са национал-
ном покривеношћу. За 
ту аудицију, која се већ 
другу годину за редом 
одржава у Лепосавићу, 

владала је велика заин-
тересованост код деце. 
И ове године, Општина 
је организовала тра-
диционалну акцију 
уређења Лепосавића, 
Сочанице и Лешка, у 
сарадњи са ЈКП „24. 
новембар“ и дирек-
цијом за грађевинско 
земљиште и путеве.

Канцеларија за КиМ органи-
зовала је бесплатно путовање 
и школу пливања у Ивањици за 
децу из социјално угрожених 
породица са КиМ. директор Кан-
целарије за КиМ Петар Петковић 
посетио је за Васкрс манастир 
драганац, где је разговарао са 
мештанима Косовског Помора-
вља, у присуству владике ново-
брдског Илариона и епископа 
рашко-призренског Теодосија. 
За 30 најбољих ученика заврш-
них разреда основних школа ор-
ганизовано је зимовање у хотелу 
„Гранд Копаоник“, уз подршку 
МК групе и Канцеларије за КиМ.

31. коСовСкА 
кАмЕНИцА
КУЛТУРНЕ 
мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Мештани су за Васкрс приреди-
ли богат културно-уметнички про-
грам. Чланови Привременог орга-
на Косовске Каменице помогли су 
школи малог фудбала „ФК Ропо-
тово“ у организацији турнира др-
жавног првенства, који се одржао 
у Крагујевцу. ПО Косовска Каме-
ница и Канцеларија за КиМ огра-
низовали су за децу из ОШ „Дес-
анка Максимовић“ школу пливања 
у Ивањици. Такође, помогли су у 
организацији манифестације у Ра-
нилугу „Морава се у песму улива“.

Поводом градске славе, епископ рашко-призренски и косoвско-
метохијски Теодосије, са свештенством, служио је свету архије-
рејску литургију у цркви Светог Ђорђа.

29. ЗвЕчАН
ОБЕЛЕЖЕНА ГРАДСКА СЛАВА

30. лЕпоСАвИћ
ПРОЛЕћНА АКЦИЈА УРЕђЕЊА

ПОДЕлА фАрБАниХ јАјА нА шТАнДу
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у акцији „Засади дрво“. У току 
је обнова кошаркашког терена 
„Задругар“ у Иригу и Дома кул-
туре у Јаску. Започета је рекон-
струкција трошне куће на терену 
ФК „Раднички“ у модерну свла-
чионицу. Општина је донирала 
тракторске косачице месним 
заједницама Јазак, Ривица, Ша-
тринци, Крушедол Прњавор. 
Председник Општине Тихомир 
Стојаковић потписао је уговор 
са Министарством за зашти-
ту животне средине за набавку 
котлова на гас. После више од 
три деценије, Општина покреће 
реконструкцију Дома културе у 
Иригу. Стојаковић је обрадовао 
две особе са инвалидитетом за 
Васкрс мобилним телефонима. 
Подељено је око 300 прехрам-
бених пакета и неколико дечијих 
бицикала. Активисти ОО свако-
дневно разговарају са грађанима 
на штандовима.

46. чокА
АКЦИЈЕ УРЕђЕЊА

Активисти МО Јазовa уреди-
ли су простор око Месне зајед-
нице, ужи центар села и старо 
гробље. Чланови ОО обележили 
су Светски дан подизања свести 
о аутизму пуштањем балона у 
ваздух, помогли су уређење пра-
вославног гробља у Чоки и зеле-
них површина око зграде у Мар-
шала Тита 18. Активисти МО Ос-
тојићево уредили су простор око 
Месне заједнице, шири центар 
села, простор испред напуште-
них кућа, заменили су настреш-
ницу на аутобуском стајалишту, 
офарбали жардињере и посади-
ли цвеће.

48. кулА
ПОКЛОНИ ЗА СУГРАђАНЕ

Активисти свих месних одбо-
ра организовали су штандове у 
својим местима, разговарали са 
грађанима, делили „СНС Инфор-
матор“ и поклоне обезбеђене из 
донација чланова и симпатизера 
странке. Председник ОО Дамјан 
Миљанић свакодневно је у раз-
говору са грађанима, а у прос-
торијама ОО одржан је састанак 
Савета за информисање. Службе-
не просторије и свлачионице ФК 
у Руском Крстуру биће у потпу-
ности реновиране. Уз подршку 
Покрајинске владе, Дом здравља 
добио је дигитални мамограф и 
колпоскоп. Поводом Међународ-
ног дана Рома, председник Миља-

нић посетио је породицу из Сивца. 
Одржана је манифестација „Де-
чији васкршњи сусрет“, а поводом 
Дана војске Србије председник 
Миљанић угостио је ветеране 72. 
бригаде за специјалне операције. 
Избеглим и расељеним лицима 
уручени уговори за куће и грађе-
вински материјал.

49. оСЕчИНА
САСТАНЦИ ПО мЕСНИм 
ЗАЈЕДНИЦАмА

Настављени су састанци са су-
грађнима по месним заједницама 
и засеоцима којима су присуство-
вали функционери ОО, предвође-
ни Николом Томићем. Обележен 
је Дан општине, који се обележава 
у част браће Недић и Боја на Чоке-

шини. Организовани су разговори 
са грађанима и подела промо ма-
теријала на штанду.

51. БАч
ТУРИСТИчКА 
мАНИФЕСТАЦИЈА

Заменица председника Општи-
не Марина Балабан присуствовала 
је уручивању уговора о наменским 
трансферима у социјалној зашти-
ти у Палати „Србија“. На Европ-
ском такмичењу за млађи узраст 
у Италији, каратисти KK „Славија“ 
освојили су медаље у више кате-
горија. Туристичка организација 
одржала је десету Куленијаду и 
кобасицијаду.

52. СвИлАЈНАц
БЕСПЛАТНА ПРИПРЕмНА 
НАСТАВА

Кориснички центар Општине 
организовао је бесплатну при-
премну наставу из српског јези-
ка и математике за све ученике 
осмог разреда основних школа, 
како би се припремили за за-
вршни испит и уписали жељене 
средње школе.

54. вРАњЕ
АКЦИЈА „ЗА НАШЕ ТРИ“

Чланови Савета за социјална 
питања ГО СНС подржали су ак-
цију прикупљања добровољних 
прилога у акцији „За наше три“ за 
лечење наших суграђанки Надице 
Стошић, Снежане Станковић и Ад-
ријане Симеонов, чији је иниција-
тор био Ненад Милојевић.

55. БАБуШНИцА
„ЛУЖНИчКА ВУРДА“ СА 
ГЕОГРФСКИм ПОРЕКЛОм

Бабушница је једна од 10 
општина у Србији у којој се реа-
лизује програм реформе јавних 
финансија. Председница Општине 
Ивана Стојичић присуствовала је 
у Београду потписивању спора-
зума, којим се наставља подршка 
Владе Швајцарске нашим локал-
ним самоуправама. Општина је 
регистровала ознаку географског 
порекла „лужничке вурде“. Ми-
нистарство за рад, запошљавање, 
борачку и социјалну заштиту до-
делило је Општини средства за 
услуге личног пратиоца детета и 
помоћи у кући за одрасла и стара 
лица.

56. ЗАЈЕчАР
СТАНКОВИћ 
ПОНОВО ПРЕДСЕДНИК 
ГРАДСКОГ 
ОДБОРА

На Изборној скупштини ГО 
СНС за председника је поново 
изабран Милан Станковић, а 
изабрана су и четири потпред-
седника и секретар. Поводом 
измене Закона о комуналним 
делатностима, представници ми-
нистарства Даница Војновић и 
Лазар Крњета одржали су саста-
нак са градоначелником Бошком 
Ничићем. Активисти ГО делили 
су васкршња јаја суграђанима 
на штандовима. Милан Станко-
вић посетио је неколико села и 
присуствовао састанцима МО 
Гамзиград, Котлујевац и Лубни-
ца. У Градској управи одржан је 
састанак директорке зајечарске 
филијале ПИО фонда и градона-
челника са директорима устано-
ва и предузећа поводом успоста-
вљања пензионерских картица 
нове генерације. У Лубници је 
организована подела кукуруза 
из робних резерви произвођачи-
ма млека, са којима је разговарао 
помоћник министра пољопри-
вреде Александар Богићевић.

57. ковАчИцА
ПОСЕТА мИНИСТРА 
мИЛОША 
ВУчЕВИћА

Министар одбране Милош 
Вучевић положио је венац на 
споменик палом борцу са Коша-
ра Тибору Церни у Дебељачи, 
у пратњи делегације Општине. 
Чланови ОО редовно разго-
ворају са грађанима сваке не-

деље, у свим насељеним мести-
ма. ОО СНС Ковачица одржао 
је састанак, којим је председа-
вао Милан Гарашевић, на тему 
планирања нових активности. 
Чланови МО Идвор поставили 
су нову вртешку и клупу на де-
чије игралиште.

58. СомБоР
ПРОЈЕКАТ „ЗАПЛОВИмО 
СРБИЈОм“

Конференцији поводом почет-
ка пројекта „Запловимо Србијом“ 
присуствовали су градоначелни-
ци, председници општина и на-
челници округа. У оквиру овог 
пројекта планирана је изградња 
пристаништа на каналима, што 
би уврстило Сомбор на мапу 
градова-носилаца каналског ту-
ризма. Министар спорта Зоран 
Гајић, државни секретар Марко 
Кешељ и покрајински секретар 
Дане Баста обишли су фискул-
турну салу у Гимназији. Поводом 
Светског дана Рома, градона-
челник Антонио Ратковић упри-
личио је пријем за припаднике 
ромске заједнице. У току је по-
стављање керамике и замена 
електричних инсталација у Дому 
културе у Бачком Брегу. Град је 
добио средства од Министарства 
туризма и омладине за успоста-
вљање омладинског центра. За-
вршава се изградња трим стазе 
у Роковачкој шумици, изградња 
доводника воде од Бездана ка 
Колуту, асфалтирање тротоара у 
Стапару и улице у Телечкој, ре-
конструкција фискултурне сале 
у Средњој техничкој школи... Ак-
тивисти свих месних одбора ор-
ганизовали су штандове на више 
локација.

44. лЕСковАц
26.000 ПАКЕТА 
ПОмОћИ 
УГРОЖЕНИмА
На петој Скупштини ГО 

СНС, Горан Цветановић поно-
во је изабран за председника 
Градског одбора. Подељен 
је нови број „СНС Инфор-
матора“. Чланице Савета за 
здравство и Савета за друш-
твене делатности спровеле 
су хуманитарне акције, а 
активисти МО Горња Јајина 
поделили су књиге деци по-
водом Светског дана књига. 
Чланице Форума жена орга-
низовале су традиционалну 
поделу ускршњих јаја. Волон-
тери Канцеларије за младе и 
средњошколци организовано 
су посетили зграду Народне 
скупштине у Београду. Ор-
ганизовали смо и ускршње 
радионице и први Сајам меда 
и цвећа. Обележени су Свет-
ски дан здравља, Светски дан 
рома и Светски дан спорта. 
Завршени су радови у ули-
цама Јована Стаменковића 
и Бранка Крсмановића, а по-
чели су на Хисарском путу. 
Завршен је плато испред СрЦ 
„дубочица“ и реконструи-
сан је базен. у току априла 
подељно је 26.000 пакета 
помоћи пензионерима и со-
цијално угроженим суграђа-
нима. Са министром Гораном 
Весићем потписан је уговор о 
изградњи регионалног стар-
тап центра, а са министром 
Бранком ружићем о изградњи 
вртића. Лесковац је посетио 
амбасадор Аустрије, одржан 
је Сајам запошљавања и про-
мовисане су пензионерске 
картице.

50. тРСтЕНИк
ДРУЖЕЊЕ И ПОДЕЛА ФАРБАНИх ЈАЈА

На Изборној скупштини ОО СНС деле-
гати су једногласно изабрали Милену Турк 
за председницу ОО, а за потпредседнике 
Жаклину ристић, дејана раковца, Герасима 

Атанасковића и Милана Стојића. Свечаној 
Скупштини присуствовали су Братислав 
Гашић, Невена Ђурић, Зоран Томић, Ненад 
дејановић и представници одбора у Ћиће-

вцу, Александровцу, Брусу и Варварину. 
Чланице уније жена и уније младих органи-
зовале су дружење са суграђанима и поделу 
ускршња јаја.

45. клАДово

АЛЕКСАНДАР ВУчИћ ПОчАСНИ ГРАђАНИН
Поводом дана Општине, 

председник Александар Вучић 
свечано је отворио обновљену 
тврђаву Фетислам и Летњу по-
зорницу. Председнику Вучићу 
додељена је Повеља почасног 
грађанина за изузетан допринос 
и јачање угледа и свеукупног 
развоја Кладова, а у његово име 
повељу је примила министарка 
Маја Гојковић. у организацији 
Агенције за управљање лукама, 
у Сомбору је одржана промоција 
пројекта „Заплови Србијом“, 
којој су присуствовали пред-
ставници локалне самоуправе 
Кладова Бојан Божановић и Сла-
вољуб Малетић. Овај пројекат 
прилика је да Кладово употпу-
ни туристичку понуду, изгради 
марину и укључи се у трендове 
наутичког сабраћаја.

53. цРНА тРАвА
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ОПШТИНЕ

Поводом 80-годишњица 
ослобођења и дана општине, 
одржана је свечана седница 
Скупштине у сали дома култу-
ре. Традиционално су уручене 
повеље и захвалнице заслужним 
колективима и појединцима, а 
приређен је и културно-умет-
нички програм. Положени су и 

венци на споменике палим бор-
цима и народним херојима овог 
краја. Наши активисти обишли 
су се месне одборе и изабрали 
делегате за Изборну скупштину 
ОО. Настављена је помоћ пензи-
онерима у пријављивању за пен-
зионерске картице на порталу 
ПИО фонда.

47. лоЗНИцА
РАЗГОВОР СА мЕШТАНИмА СВИх мЕСНИх ЗАЈЕДНИЦА

Градоначелник Видоје Петровић уручио је 
решења корисницима градске стипендије, на 
коју је право добило 92 студента и 52 ученика. 
Председник, потпредседници и чланови ГО Лоз-
ница разговарали су са мештанима свих месних 
заједница, посетили пољопривредна домаћин-

ства и уручили пакете са храном и хигијенским 
средствима поводом васкршњих празника. Чла-
нови уније младих и Савета за заштиту животне 
средине, у склопу обележавања Светског дана 
планете Земље, садили су дрвеће у омладинском 
парку на Лагатору.

ОБилАЗАК ОБнОВљЕнЕ 
ТВрђАВЕ фЕТиСАлАМ
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60. лАЈковАц
ОБИЛАЗАК НАСЕЉЕНИх 
мЕСТА

Председник ОО Андрија 
Живковић обишао је Лајковац, 
Бајевац, Маркову Цркву и Пепеље-
вац, и разговарао са грађанима 
о политичкој ситуацији у земљи, 
подршци председнику Алексан-
дру Вучићу и локалним темама. 
Активисти су редовно одржавали 
штандове, делили „СНС Информа-
тор“ и пропагандни материјал, а 
функционери ОО разговарали су 
са суграђанима.

61. кИкИНДА
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

Чланови и активисти Градског 
одбора СНС организовали су више 
штандова на којима су са суграђа-
нима разговарали о актуелним 
темама. У Свечаној сали Градске 
куће, уручени су уговори о сти-
пендирању 367 студената. У но-
вом галеријском простору Народ-
ног музеја, потпредседница Владе 
Србије и министарка културе Маја 
Гојковић отворила је изложбу „У 
великом формату” Српске акаде-
мије наука и уметности. Расписан 
је јавни позив за помоћ предузет-
ницима, микро, малим и средњим 
предузећима и опредељено је три 
милиона динара.

62. кучЕво
хОмОЉСКИ мОТИВИ 
ДИЈАСПОРЕ

Првој националној конференцији 
о породици у палати „Србија“ при-
суствовао је председниик Општине 
др Иван Рајичић. На северу Ита-
лије, у покрајини Венето, у граду 
Лониго одржана је манифестација 
„Хомољски мотиви дијаспоре“. 
Председник Рајичић присуствовао 
је отварању Каструмовог хипермар-
кета у Кучеву. Отпочели су радови 
на реконструкцији пута Кучево-
Петровац. Одржана је и Скупштина 
удружења Хомољских пчелара. Са 
министром за рад, запошљавање, 
борачка и социјална питања, Раји-
чић је потписао уговор о трансфе-
рима у социјалној заштити.

63. БЕчЕЈ
РАДОЈЕВИћ чЕТВРТИ ПУТ 
НА чЕЛУ ОДБОРА

Др Вук Радојевић изабран је за 
председника Општине, а поново 
је изабран и за председника ОО 
СНС, што му је четврти мандат на 
тој позицији. Државна секретарка 
Ивана Поповић посетила је Бечеј, а 
на радном састанку разговарало се 
о темама из области пољопривреде 
и руралног развоја. Канцеларија за 
младе и ЈП „Комуналац“ организо-
вали су акцију уређења Горанског 

парка. Одржана је спортска тркачка 
манифестација „Бечејска десетка“.

65. вЕлИкА плАНА
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ОПШТИНЕ

Велику Плану посетила је др-
жавна секретарка у Министарству 
туризма Милена Поповић, као и 
министарка Дарија Кисић, која 
је обишла Центар за породични 
смештај и усвојење „Милошевац“ 
и деци уручила поклоне. Кисић је 
посетила и школе у Милошевцу 
и Крњеву, и обишла радове на 
изградњи вртића. У оквиру обе-
лежавања Дана општине, у парку 
је одржан Етно дан, а централни 
догађај била је свечана седница 
Скупштине општине, на којој је 
наступио Национални ансамбл 
„Венац“ са целовечерњим програ-
мом „Грачаница кроз векове“.

66. БЕочИН
ПРИЈЕм ГРАђАНА

Активисти ОО свакодневно су 
организовали штандове и разгова-
рали са суграђанима у свих 10 мес-
них заједница. Приликом разговора, 
дељен је и промотивни материјал 
и нови број „СНС Информатора“. 

Чланица Главног одбора СНС и 
председница Општине Биљана Јан-
ковић разговарала је са грађанима у 
централи странке и месним одбори-
ма. Активисти МО Раковац уредили 
су простор око манастира Раковац. 
На Изборној скупштини ОО, за 
председника изабран је Драган Са-
марџић. Министар Александар Мар-
тиновић посетио је Беочин и састао 
се са председницом Јанковић.

67. НЕготИН
СмАЊЕЊЕ ЗАГАђЕЊА

Активисти наше странке посе-
тили су пензионере у Радујевцу и 
Прахову и, током дружења, поде-
лили „СНС Информатор“. Општина 
је потписала уговор са Министар-
ством заштите животне средине за 
доделу средстава за смањења за-
гађења ваздуха из индивидуалних 
извора. Министар Никола Селако-
вић потписао је уговоре са пред-
ставницима 146 јединица локалних 
самоуправа, којима је омогућен 
трансфер наменских средстава за 
социјалну заштиту, а наша Општина 
добила је средства за услуге личног 
пратиоца, дневног боравка деце са 
сметњама у развоју и помоћ у кући 
старијим особама.

64. вРШАц
БРОЈНЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ И АКЦИЈЕ

Град Вршац учествовао је на 
првој Националној конферен-
цији „Србија - наша породица“ 
и на панелу „Зауставимо дечије 
бракове“. дом здравља добио 
је средства за набавку опреме 
од АПВ. Обележен је дан рома 
и подигнута је ромска застава 
на Градској кући. ученици Ош 
„Младост“ посетили су Герон-
толошки центар. Одржани су 
Сајам меда, дечији пролећни 
фестивал на румунском јези-
ку, Пролећно-ускршњи базар, 
радионица фарбања јаја за 
кориснике народне кухиње, 
Сајам образовања за осма-
ке, такмичење „Пажљивкова 
смотра“, Позоришни дани ру-
муна из Војводине... Свечано 
је откривена биста Никити 
Толстоју, руском академику и 

лингвисти, а споменик Јовану 
Стерији Поповићу, након 14 
година, враћен је у руски парк. 
Почела је израда просторног 
плана за ауто-пут Панчево-
Вршац-Темишвар. Пуштена је 
у рад фабрика за производњу 
производа од пластике, прва 
Чешка гринфилд инвестиција у 
Србији. Очишћени су прилази 
стази за Гудурички врх у Малом 
Средишту. Активисти Савета 
за здравство организовали су 
предавање о Алцхајмеровој 
болести и подржали акцију 
превентивних прегледа и кућ-
них посета, а активисти МО 12. 
Војвођанских бригада и други 
октобар акцију поделе полов-
не гардеробе. Активисти уније 
младих делили су суграђанима 
симболичне ускршње поклоне.

59. АлИБуНАР
ОГРЕВ ЗА УГРОЖЕНЕ ПОРОДИЦЕ

Активисти ОО помогли су 
породицама слабијег мате-
ријалног статуса у истова-
рању огревног дрвета које 
им је обезбеђено. Одржан је 
ускршњи базар, под покро-
витељством Туристичке ор-
ганизације. Облежена је се-

оска слава у Николинцима, а 
активисти МО Николинци и 
чланови Jiu-Jitsu клуба уреди-
ли су зелене површине у свом 
месту. ЈКП „универзал“ добило 
је нови камион за прикупљање 
комуналног отпада од  ЈКП 
„Градска чистоћа“ Београд.

Повереница ГО СНС 
Београд Ана Брнабић 
посетила је општинске 
одборе у Лазаревцу и 
Врачару, где је разго-
варала са активисти-
ма о стварима које су 
урађене на тим општи-
нама, као и о планови-
ма за будућност. На-
кон пријема грађана, 
повереница Брнабић 
присуствовала је сед-
ницама ОО. Омладина 
ГО СНС организовала 
креативну радионицу 
на којој су омладинци 
украшавали корпице, 
које су затим делили 
суграђанима, поводом 
Васкрса, на Каленић 
пијаци.

68. БЕогРАД ПОСЕТА АКТИВИСТИмА У ЛАЗАРЕВЦУ И ВРАчАРУ

69. вожДовАц
БРИГА О НАЈСТАРИЈИмА

Активисти свих МО 
свакодневно разговарају 
са суграђанима на више 
локација, уз поделу мате-
ријала, и обилазе чланове. 
Активисткиње МО Бели 
Поток спровеле су ак-
цију чишћења и кошења у 
центру насеља. Уређен је 
прилаз вртићу, продавни-
цама и Дому културе. Ак-
тивисти свих МО делили 
су јаја за ускршње празнике 
суграђанима, пожелели су 
им здравље и срећу и захва-
лили се што пружају подрш-
ку председнику Александру 
Вучићу. Активисткиње МО 
Бели Поток направиле су 
ускршње декорације, како 
би обрадовале своје су-
грађане. Активисти МО 
Милорад Медаковић оби-
лазили су чланове који имају 
мала примања и донирали им леко-
ве и пакете са намирницама, обез-

беђене из личних средстава. Акти-
висти МО Браће Јерковић чистили 
су паркове и зелене површине.

70. вРАчАР
УСКРШЊИ КАРНЕВАЛ КОД 
КАЛЕНИћ ПИЈАЦЕ

Активисти Савета за социјал-
на питања, рад и породицу, по-
водом обележавања Светског 
дана особа са аутизмом, посе-
тили су радни центар „Звуци 
срца“, на Чубури. у свечаној 
сали ГО Врачар одржан је са-
станак са управницима стамбе-
них заједница, како би се раз-

матрале могућности за развој 
сарадње између градских ин-
ституција и стамбених заједни-
ца. На платоу поред Каленић 
пијаце свечано је отворен први 
ускршњи карневал, још једна у 
низу лепих, хуманитарних ма-
нифестација којој се придружи-
ла наша Општина.

ДрАГАнА МиТрОВић 
СА СуГрАђАниМА

ПрЕДСЕДницА ГО СнС БЕОГрАД АнА БрнАБић 
нА САСТАнКу СА ЧлАнОВиМА СТрАнКЕ
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СНС ПАНОрАМА
77. лАЗАРЕвАц
БЕСПЛАТНИ ПРЕВЕНТИВНИ 
ПРЕГЛЕДИ

Активисти ОО, поводом Васкр-
са, припремили су украшена јаја и 
на штанду их делили грађанима. 
Председница ОО Тијана Давидо-
вац учествовала је у Стокхолму на 
конференцији „Изазови и прилике 
у снабдевању енергијом ЕУ у бу-
дућности“. Чланови ОО обележи-
ли су Светски дан Рома посетом 
ромским породицама и поделом 
прехрамбених пакета, обезбеђе-
них из сопствених средстава. Чла-
нови Савета за здравство подржа-
ли су акцију бесплатних превен-
тивних прегледа у сеоским среди-
нама. Председница Давидовац и 
потпредседник Вукашин Јањевић 
разговарали су са грађанима и ре-
шавали текуће проблеме.

78. млАДЕНовАц
ПЕТ НОВИх БУНАРА

Општина је покренула изградњу 
пет бунара, чијим повезивањем у 
систем ће се повећати капацитет 
воде у градском водоводу. Наста-
вља се асфалтирање градских 
саобраћајница и локалних путе-
ва. Ове године, осим припремне 
наставе за матуранте средњих 
школа, Општина финансира и при-
премну наставу из српског језика и 
математике за ученике завршних 
разреда основних школа. Симбо-
лично, у сусрет Васкрсу, поклања-
ли смо ускршња јаја пролазницима 
и честитали празник.

 
79. оБРЕНовАц
ГРАДСКИ ВОДОВОД 
ЗА ТРСТЕНИЦУ

Домаћинства у МЗ Трстеница 
прикључују се на мрежу водос-
набдевања. Након изграђених 
девет километара нове примарне 
мреже, почела су прикључења до-

маћинстава на градску мрежу во-
доснабдевања. Отворена је нова 
пословна зграда ЈКП „Водовод и 
канализација“.

82. РАковИцА
ОБНОВА ЗГРАДА

Раковички напредњаци су на 
бројним штандовима, поводом 
Васкрса, делили офарбана јаја и 
суграђанима честитали празник, а 
за малишане је организован Дечији 
васкршњи базар. Активисти су на 

штандовима разговарали са грађа-
нима о темама које их интересују, 
делили СНС „Информатор“ и дру-
ги страначки материјал. Асфалти-
рана је улица Ратка Софијанића у 
Реснику, а претходно су завршена 
канализациона мрежа. Покренут је 
нови конкурс „Раковица мисли на 
зграде“, којим је предвиђено да ГО 
Раковица суфинансира до 90 одсто 
за радова на стамбеним заједни-
цама. Одржан је традиционални 
Међународни раковички карневал. 
За малишане је покренута бесплат-
на џудо школа током априла и маја.

83. СуРчИН
БЕБИ ПАКЕТИ

Деоницу ауто-пута „Милош Ве-
лики“ од Новог Београда до Сурчи-
на свечано је отворио председник 
Србије Александар Вучић. Председ-
ник ГО Стеван Шуша и помоћник 
председника Милан Милетић при-
суствовали су обележавању Свет-
ског дана Рома и разговарали са 
суграђанима. Организована је још 
једна акција поделе беби пакета. У 
новом Дому здравља организовани 
су бесплатни гинеколошки прегле-
ди. Полагањем венаца на Спомен 
обележје, одата је почаст настрада-
лим војницима у Петровчићу током 
бомбардовања. Чланови свих мес-
них одбора организовали су штан-
дове у својим местима уочи Васкр-
са, делили суграђанима  фарбана 
јаја и симболичне поклоне, који су 

обезбедили из сопствених средста-
ва. Активисти редовно  разговарају 
са суграђанима и обилазе социјал-
но-угрожене породице, помажу им 
и односе пакете са намирницама. 
Активисти МО Бољевци 1 и 2 пошу-
мили су излетиште Наутичког села 
„Бисер“ садницама тополе. 

84. Сопот
БЕСПЛАТНИ ПРЕВЕНТИВНИ 
ПРЕГЛЕДИ

Активисти ОО наставили су 
дружење са суграђанима у свим 
насељима. У Дому здравља орга-
низовани су бесплатни превен-
тивни прегледи. Јавно комунално 
предузеће и ГО Сопот уређују 
јавну површину код школе у МЗ 
Мали Пожаревац. У току је из-
градња новог ловачког дома Ло-
вачког удружења „Космај“.

85. СтАРИ гРАД
РЕДОВАН ПРИЈЕм ГРАђАНА

Поводом Васкрса, даривали смо 
васкршња јаја нашим комшија-
ма испред Бајлонијеве пијаце, на 
Теразијама и у Кнез Михаило-
вој улици. Председник ОО Лука 
Петровић, заједно са функционе-
рима и активистима, честитао је 
празник суграђанима. Председник 
Петровић и секретар ОО Радослав 
Марјановић редовно одржавају 
пријем грађана у нашим просто-
ријама на Тргу републике.

71. гРоцкА
РАЗГОВОР СА ПОЉОПРИВРЕДНИЦИмА

Председница Савета за 
родну равноправност Верица 
Стефановић, са сарадницима, 
обишла је Сигурну женску 
кућу и уручила најпотребније 
ствари за кориснике, које су 
обезбедили из сопствених 
средстава. у сарадњи са до-
мом здравља, организовани 
су превентивни прегледи у 

умчарима и Калуђерици. Ми-
нистарка Јелена Танасковић 
обишла је газдинство Миле-
та Савковића у Бегаљици и 
одржала трибину у Градској 
кући на тему е-аграра. у ок-
виру пројекта успостављања 
система ране најаве поплава 
на водама другог реда, сис-
тем је инсталиран на седам 

локација. Започето је пове-
зивање водоводне мреже 
кроз Камендол са системом 
умчари - Пударци, како би 
грађани Камендола коначно 
добили воду. у великој сали 
ГО Гроцка одржан је Сајам 
образовања. у просторијама 
ОО организују се дружења са 
најстаријим суграђанима.

74. ЗвЕЗДАРА
ПРОТИВ ПОЖАРНИ 
АПАРАТИ ЗА КОмШИЈЕ

Председник ОО Марко Попадић раз-
говарао је са најстаријим члановима МО 
Мали Мокри Луг и уручио им пригодне 
поклоне, које је обезбедио из личних 
средстава. Активисти МО ММЛ посетили 
су социјално угрожену породицу и до-
нели намирнице обезбеђене из личних 
средстава. Михајло Јовановић, члан ОО, 
организовао је разговор са грађанима на 
тему Е-управе. На молбу наших чланова, а 
захваљујући доброј сарадњи са управни-
цима стамбених заједница, активисти МО 
Ћирило и Методије, из личних средстава, 
донирали су против пожарне апарате.

75. НовИ БЕогРАД
ПОКЛОНИ ПОВОДОм 
ВАСКРСА

Традиционално, у сусрет Васкрсу, ор-
ганизовани су штандови на којима су 
се пролазницима делила фарбана јаја и 
пригодни поклони. Васкршње празнике 
драгим комшијама честитали су и функ-
ционери ОО. Уз дечију представу, у при-
суству великог броја малишана, просла-
вљен је први рођендан паркића у блоку 
25. Организоване су трибине на којима су 
грађани имали прилику да разговарају са 
градским урбанистом Марком Стојчићем 
на тему легализације објеката, изградње 
амбуланти и школа, уређења паркинга.

72. БАРАЈЕво
ШТАНДОВИ НА ВИШЕ ЛОКАЦИЈА

Председник ОО Слободан 
Адамовић одржао је редовни 
састанак општинског одбора, 
а разговарало се о плановима 

за наредни период. Активисти 
и чланови ОО организовали 
су штандове на више лока-
ција.

76. ЗЕмуН
НА ШТАНДОВИмА СА СУГРАђАНИмА

Свакодневним присуством на 
улицама, земунски напредњаци 
показују да су увек отворени за 
разговор, сугестије, али и крити-

ке, јер само разговором, предло-
зима и радом можемо заједнички 
да дођемо до бољег и квалитет-
нијег живота свих грађана.

73. чукАРИцА
АКЦИЈЕ УРЕђЕЊА
Активисти OO сва-

кодневно организују 
штандове на неколико 
локација. Поводом Васкр-
са, на штанду су делили 
комшијама васкршња јаја 
и пригодне поклоне, које 
су обезбедили из личних 
средстава. Активисти ОО 

уредили су дечије игра-
лиште у Сремчици, ауто-
буско стајалиште у Ве-
ликој Моштаници и парк 
код Извора у Водоводској 
улици. Путарске машине 
могле су се чути у Улици 
Милована Нићифоровића 
у Железнику.

81. САвСкИ вЕНАц
ДРУЖЕЊЕ СА СУГРАђАНИмА

Отворен је шалтер за помоћ суграђанима за 
пријаву за нове пензионерске картице. Органи-
зовани су бесплатни термини за грађане у ком-
плексу Спортско село. Представљен је пројекат 
„Твоја идеја у твојој заједници“, намењен уче-
ницима свих средњих школа. Суграђанима са 
Савског венца обезбеђене су бесплатне карте за 
обилазак Зоолошког врта. Општина је организо-
вала Васкршње чаролије. Почела је подела еко-
кеса грађанима, у оквиру акције „рециклирај за 
чистији Савски венац“. у току је реконструкција 

Фабрисове улице и акција уклањања графита. 
Чланица Председништва СНС и председница ОО 
Ирена Вујовић и функционери ОО дружили су 
се са грађанима на штанду, поводом ускршњих 
празника, и уручили им пригодне поклоне. На 
Сењаку су се са грађанима дружили функцио-
нери Весна Видовић и Марко Кешељ. Поводом 
Међународног дана рома, потпредседник ОО  
Милош Видовић и председница Савета за људ-
ска и мањинска права даша Белић разговарали 
су са суграђанима.

80. пАлИлулА
КРЕАТИВНЕ РАДИОНИЦЕ 
ЗА мАЛИШАНЕ
Чланови ОО ор-

ганизовали су креа-
тивне радионице за 
малишане, на више 
локација, у сусрет 
Васкрсу. На ини-
цијативу Савета за 
екологију ГО СНС, 
поводом обележа-
вања Међународ-
ног дана планете 
Земље, наставили 
смо започету акцију 
у Борчи и Ковилову, 
и посадили 70 ста-
бала липе, јавора и 
платана.

МилОш ВиДОВић, ирЕнА ВујОВић и ВЕСнА ВиДОВић 
нА шТАнДОВиМА уОЧи ВАСКрСА



Скуп „СРБИЈА НАДЕ”

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА


